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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 4700 din 29.07.2016 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 29 iulie 2016, ora 1300 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 

consilieri, din care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal 

constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi 

domnul Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 Doamna Baciu Violeta – Elena, consilier (contabil) in cadrul aparatului de specialitate 

al primarului comunei Rebricea. 

 Domnul Luchian Laurentiu Nicolae, referent(manager RECL) in cadrul aparatului de 

specialitate al primarului comunei Rebricea. 

 Domnul Ciubotaru Andrian, sef S.V.S.U. Rebricea. 

 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, DOROFTEI IONELA. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 316 din 22.07.2016 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 29  

iulie 2016, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, în 

Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale nr. 1, Sat Draxeni, pentru anul scolar 2016 – 2017. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea modificarilor la Actul Constitutiv şi la Statut, 

urmare a modificarilor componentei membrilor Consiliului Director, la Asociatia pentru 

dezvoltare intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de 

canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, Judetul Vaslui, la care este 

membru asociat. 

3. Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local Rebricea in 

Adunarea generala a Actionarilor la Asociatia pentru dezvoltare intercomunitară de utilitati 

publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi 

si orasul Negresti, Judetul Vaslui, la care este membru asociat. 

4. Proiect de hotarare privind acordarea unui mandat special reprezentantului comunei 

REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară de utilitati 

publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi 

si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

5. Proiect de hotarare privind desemnarea persoanei care sa reprezinte interesele UAT 

Rebricea in Adunarea Generala a Asociatiei pentru Dezvoltare intercomunitara a judetului 

Vaslui. 
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6. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru 

trimestrul al II-lea, anul financiar 2016. 

7. Proiect de hotarare privind concesionarea, fara licitatie publica, a suprafetei de 500 mp 

apartinand domeniului public al comunei Rebricea, judetul Vaslui, catre SNTGN TRANSGAZ 

S.A.  

8. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare a 

Consiliului local al comunei Rebricea. 

9. Informare privind activitatea desfasurata in cadrul Serviciului Voluntar pentru Situatii 

de Urgenta al comunei Rebricea, pentru semestrul I, anul 2016. 

10. Raport privind activitatea asistentilor personali din comuna Rebricea, judetul 

Vaslui, pentru semestrul I, anul 2016. 

 

 Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

Domnul primar, cere permisiunea, ca inainte de a prezenta primul punct pe ordinea de zi, sa 

dea cuvantul reprezentantilor companiei SC Magnetica SA Bucuresti pentru a prezenta oferta, 

privind finantarea unor lucrari pentru reabilitarea iluminatului public, prin montare de console. 

Reprezentantul societatii, specifica faptul ca, in judetul Iasi au avut proiecte asemanatoare in 

26 de comune.Proiectul prevede ca finantarea sa fie facuta pe o perioada de 5 ani, in sensul ca in 

urma analizei financiare, investitia se ridica la 28.000 lei/an, 8900 lei/luna, la fel cum se platea 

factura si pana in prezent, doar ca reteaua va fi reabilitata. 

Domnul Luchian Laureantiu, spune ca oferta depaseste limita de achizitie, prin atribuire pe 

SEAP, cu precizarea ca pragul pentru lucrari este de 440000 lei. 

Reprezentantul companiei, raspunde ca oferta este cu TVA, iar fara este sub pragul de 

atribuire prin SEAP. 

Domnul primar, arata ca intr-adevar oferta este tentanta, doar ca sunt anumite comune si 

nemultumite de asemeanea lucrari. 

Reprezentantul firmei, raspunde ca sunt destule firme care monteaza lampi, de calitate 

proasta si recomanda sa se ia legatura cu beneficiarii lor, pentru a vedea daca sunt multumiti de 

lucrari. 

Domnul consilier, Nicu Doru intreaba daca suporta bugetul local investitia, fiind o suma 

destul de importanta? 

Domnul primar, raspunde ca vom vedea la prima rectificare bugetara. 

Domnul viceprimar, intreaba care este garantia unei lampi? 

Reprezentant SC Magnetica SA, raspunde ca garantia este de 13 ani. 

Domnul primar, spune ca oferta va fi analizata si se va avea in vedere pentru prima 

rectificare 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale 

nr. 1, Sat Draxeni, pentru anul scolar 2016 – 2017. 

- Dau cuvântul doamnei secretar, Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului local, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale nr. 1, Sat Draxeni, pentru 

anul scolar 2016 – 2017. 
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- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

desemnarea reprezentanţilor Consiliului local, în Consiliul de Administraţie al Şcolii 

Gimnaziale nr. 1, Sat Draxeni, pentru anul scolar 2016 – 2017. 

 

 DISCUTII:  
 

 Domnul consilier, Morariu Ionel intreaba cand va fi nominalizat si reprezentantul 

primarului. 

 Domnul primar, raspunde ca acesta este nominalizat prin dispozitia primarului. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

desemnarea reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al 

Şcolii Gimnaziale nr. 1, Sat Draxeni, pentru anul scolar 2016 – 2017. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

modificarilor la Actul Constitutiv şi la Statut, urmare a modificarilor componentei 

membrilor Consiliului Director, la Asociatia pentru dezvoltare intercomunitară de utilitati 

publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, 

Husi si orasul Negresti, Judetul Vaslui, la care este membru asociat.. 

- Dau cuvântul domnului viceprimar, Mihailă Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea modificarilor la Actul 

Constitutiv şi la Statut, urmare a modificarilor componentei membrilor Consiliului Director, 

la Asociatia pentru dezvoltare intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de 

alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, 

Judetul Vaslui, la care este membru asociat. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea modificarilor la 

Actul Constitutiv şi la Statut, urmare a modificarilor componentei membrilor Consiliului 

Director, la Asociatia pentru dezvoltare intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul 

de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, 

Judetul Vaslui, la care este membru asociat. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea modificarilor la Actul Constitutiv şi la Statut, urmare a modificarilor componentei 

membrilor Consiliului Director, la Asociatia pentru dezvoltare intercomunitară de utilitati 

publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, 

Husi si orasul Negresti, Judetul Vaslui, la care este membru asociat. 
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  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate 12 (doisprezece) voturi „pentru” si 1 (una) „abtinere” – dl Nicu Doru, 

din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul local, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind  

desemnarea reprezentantului Consiliului Local Rebricea in Adunarea generala a Actionarilor 

la Asociatia pentru dezvoltare intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de 

alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, 

Judetul Vaslui, la care este membru asociat. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare 

Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din 

municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru 

Dezvoltare Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de 

canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 
desemnarea reprezentantului Consiliului Local Rebricea in Adunarea generala a Actionarilor 

la Asociatia pentru dezvoltare intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de 

alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, 

Judetul Vaslui, la care este membru asociat. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate [12 (doisprezece) voturi „pentru” si 1 (una) „abtinere” – dl Nicu Doru, 

din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul local], proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 
 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

acordarea unui mandat special reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea 

Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul 
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de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, 

judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare 

Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din 

municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru 

Dezvoltare Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de 

canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 
acordarea unui mandat special reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea 

Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul 

de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, 

judeţul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate [12 (doisprezece) voturi „pentru” si 1 (un) vot „impotriva” – dl Nicu 

Doru, din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul local], proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

desemnarea persoanei care sa reprezinte interesele UAT Rebricea in Adunarea Generala a 

Asociatiei pentru Dezvoltare intercomunitara a judetului Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind desemnarea persoanei care sa 

reprezinte interesele UAT Rebricea in Adunarea Generala a Asociatiei pentru Dezvoltare 

intercomunitara a judetului Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind desemnarea persoanei care 

sa reprezinte interesele UAT Rebricea in Adunarea Generala a Asociatiei pentru Dezvoltare 

intercomunitara a judetului Vaslui. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar spune ca este vorba de serviciul de salubrizare, ca o completare, va 

instiintez ca s-a reluat procedura de licitatie, pentru stabilirea operatorului zonal. Dupa cum stiti, 

procedura de licitatie a fost contestata, timp in care masinile achizitionate prin acest proiect stau 

parcate undeva pe Delea, iar la nivelul UAT Rebricea, cele 55 de tomberoane stau nefolosite, 

depozitate pe terenul din spatele scolii, iar pe perioada de vara sta gunoiul in putinele locuri de 

colectare a gunoiului si incepe sa degaje miros. 
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 Doamna consilier Marian Maricica recomanda ca la punctele de colectare a gunoiului sa se 

construiasca un gard, pentru a nu mai fi imprastiat de vant sau de animale. 

 Domnul consilier Nicu Doru intreaba daca mai exista putul sec? 

 Domnul primar raspunde ca da, exista, doar ca oamenii nu respecta legea si prefera sa 

ingroape cadavrul animalului, decat sa se deplaseze cu el la putul sec. 

 Domnul viceprimar spune ca oamenii au ajuns sa duca si resturi vegetale la punctele de 

selectare a gunoiului. 

 Domnul consilier Nicu Doru spune ca ar fi o buna initiativa daca operatorul de colectare a 

gunoiului va incheia contracte cu persoanele fizice, sa-l ia direct de la ei. 

 Domnul primar spune ca e foarte complicat, contractul cu firma este incheiat ca ei sa vina o 

data pe luna, uneori vin si de doua ori pe luna.Avem sesizari din partea cetatenilor care locuiesc in 

apropierea tomberoanelor ca mirosul este greu de suportat si solicita ca acestea sa fie amplasate cat 

mai departe de locuinta lor.Aici ma refer la domnul Miron din satul Sasova, care a facut sesizare la 

Agentia Mediului.In urma controlului s-a constatat ca tomberonul este amplasat legal.Cand ai un 

singur punct de colectare este foarte greu, se aduna prea mult gunoi.Sa vedem poate reusim sa 

obtinem o delegare de la Consiliul judetean Vaslui pentru a putea amplasa cele 55 de tomberoane. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

desemnarea persoanei care sa reprezinte interesele UAT Rebricea in Adunarea Generala a 

Asociatiei pentru Dezvoltare intercomunitara a judetului Vaslui.. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul al II-lea, anul financiar 

2016. 

  - Dau cuvântul doamnei consilier (contabil), Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului local, pentru trimestrul al II-lea, anul financiar 2016. 

 -  Dau cuvântul domnului consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul al II-lea, anul financiar 

2016. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului local, pentru trimestrul al II-lea, anul financiar 2016. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare privind 

aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul al II-lea, anul financiar 

2016. 

 

 DISCUTII: 
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 Doamna contabil, Baciu Violeta – Elena spune ca acesta este contul de executie, pentru 

trimestrul al II-lea, anul financiar 2016, adica cel prezentat de domnul primar, in expunerea de 

motive si completat de Dumneaei, prin lamuriri. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul al II-lea, anul financiar 

2016. 

 

  Supunem la vot: 

               -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

     -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 7. Trecem la cel de-al saptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

concesionarea, fara licitatie publica, a suprafetei de 500 mp apartinand domeniului public al 

comunei Rebricea, judetul Vaslui, catre SNTGN TRANSGAZ SA. 

 - Dau cuvântul domnului referent, Luchian Laurentiu-Nicolae, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind concesionarea, fara licitatie 

publica, a suprafetei de 500 mp apartinand domeniului public al comunei Rebricea, judetul 

Vaslui, catre SNTGN TRANSGAZ SA. 

 -  Dau cuvântul domnului consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

concesionarea, fara licitatie publica, a suprafetei de 500 mp apartinand domeniului public al 

comunei Rebricea, judetul Vaslui, catre SNTGN TRANSGAZ SA. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind concesionarea, fara licitatie 

publica, a suprafetei de 500 mp apartinand domeniului public al comunei Rebricea, judetul 

Vaslui, catre SNTGN TRANSGAZ SA. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare privind 

concesionarea, fara licitatie publica, a suprafetei de 500 mp apartinand domeniului public al 

comunei Rebricea, judetul Vaslui, catre SNTGN TRANSGAZ SA. 

 

 DISCUTII: 

 

 Doamnul consilier Morariu Ionel intreaba de ce numai 500 mp.? 

 Domnul primar raspunde ca S.C. Condmag a intrat in insolventa.Tevile din spatele garii 

Ratesu-Cuzei sunt proprietatea societatii Transgaz si utilajele ale societatii Condmag.Cealalta 

suprafata a fost amenajata de catre noi pentru proiectul de la Masura 7.2., proiectul cu AFIR. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

privind concesionarea, fara licitatie publica, a suprafetei de 500 mp apartinand domeniului 

public al comunei Rebricea, judetul Vaslui, catre SNTGN TRANSGAZ SA. 

 

  Supunem la vot: 

               -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
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     -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 8. Trecem la cel de-al optulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea  Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului local al comunei 

Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea  Regulamentului de 

organizare şi funcţionare a Consiliului local al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 -  Dau cuvântul domnului consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea  Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului local al comunei 

Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea  

Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului local al comunei Rebricea, judetul 

Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare privind 

aprobarea  Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului local al comunei 

Rebricea, judetul Vaslui. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

privind aprobarea  Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului local al 

comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

               -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

     -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

9. Trecem la cel de-al noualea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului sef 

S.V.S.U, Ciubotaru Andrian, pentru a prezenta Informarea privind activitatea desfasurata in 

cadrul Serviciului Voluntar pentru Situatii de Urgenta al comunei Rebricea, pentru 

semestrul I, anul 2016. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar felicita intreaga echipa a SVSU Rebricea si, in special, pe seful acesteia, 

pentru participarea la concurs si doreste ca, pe viitor, sa mai fim prezenti la astfel de evenimente.  
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 7. Trecem la cel de-al zecelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul doamnei 

inspector (asistent social), Onu Alina - Elena, pentru a prezenta Raportul privind activitatea 

asistentilor personali din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2015, semestrul I. 
 

 DISCUTII: 

 

 Doamna consilier, Marian Maricica readuce in discutie problema persoanei cu handicap, 

care beneficiaza de indemnizatie acordata persoanei cu handicap de la noi, de la primarie, Perju 

Dorina si care nu este ingrijita, intrucat banii se ridica si se dau pe bautura si spune ca trebuie sa 

luam masuri, in acest sens. 

 Doamna inspector, Onu Alina – Elena spune ca singura solutie, care ar fi in favoarea 

persoanei cu handicap, este internarea ei intr-un centru de tip respiro, care se ocupa cu astfel de 

probleme, fiindca angajarea unui asistent personal, in acest sens, ar insemna acelasi lucru. 

 

 

 

   11. Interpelari si raspunsuri. 

 

 11.1. Domnul primar prezinta ofertele celor de la RCS-RDS si ENEL, precizand ca 

furnizarea energiei electrice de catre cele doua societati are un cost avantajos fata de pretul 

practicat de catre E-ON Moldova. 

 11.2. Domnul primar spune ca sunt solicitari pentru locuri de casa, doar ca acum, 

componenta comisiei pentru inventariere trebuie modificata, propunand ca din ea sa faca parte 

domnul Nicu Doru, domnul Mihaila Neculai, domnul Nantu Costel, domnul Zaharia Vasile si 

domnul Luchian Laurentiu-Nicolae.Aceasta comisie, dupa inventariere, va veni cu propunerea 

pentru priotizarea beneficiarilor Legii nr. 15/2003. 

 11.3. Domnul primar spune ca avem multe solicitari pentru aprobarea ajutorului social, sunt 

foarte multe dosare, trebuie selectate si efectuate anchete sociale la persoanele care declara ca se 

gospodaresc separat, chiar daca sunt in acelasi imobil cu parintii. 

 Domnul consilier Robac Florin arata faptul ca o parte din beneficiarii Legii nr. 416/2001 

lucreaza la ferma Vanbet. 

 Domnul viceprimar il informeaza ca persoanele apte de munca au obligatia sa efectueze 

lunar un numar de ore, iar daca acestia nu se prezinta, sunt suspendati.E posibil ca o parte din ei sa 

mearga ca si zilieri, nu stiu care este forma legala, dar cu siguranta nu au contract de munca. 

 11.4. Domnul primar informeaza Consiliul local ca pe data de 28 iulie a participat la o 

conferinta la Prefectura Vaslui, iar unul din punctele discutate a fost seceta.L-am invitat pe domnul 

Zaharia Petru, operator apa si canalizare, sa prezinte care este situatia cu distributia apei pe zona 

Rebricea.Se anunta inca doua zile de canicula. Momentan nu ne putem conecta la bazinul de la 

Draxeni, pe motiv ca nu avem autorizatie de la P.S.I.La momentul depunerii proiectului si a 

declararii ca fiind eligibil nu a fost necesara autorizatia, insa acum, cei de la ISU solicita un numar 

mai mare de hidranti pe conducte.Cu aceeasi problema ne confruntam si la Scoala Draxeni.Am 

obtinut finantare pentru reparatii si modernizari, dar ne lovim de refuzul celor de la ISU.Foarte 

multe scoli din judetul Vaslui au obtinul proiecte cu finantari, dar sunt blocate datorita lipsei acestui 

aviz.Va rog domnule Zaharia sa ne spuneti situatia actuala. 

 Domnul Zaharia Petru arata faptul ca la bazinul de la Sasova nu mai este apa si propune ca 

ziua de vineri sa distrubuie apa catre populatie. 

 Domnul primar intreaba care este situatia cu fantana de la gara Ratesu-Cuzei? 

 Domnul consilier Nantu Costel raspunde ca este apa, doar ca fantana trebuie curatata si 

imprejmuita, deoarece sunt cetateni care merg si isi adapa animalele direct din galeata cu care beau 

si oamenii. 

 11.5. Domnul primar informeaza ca s-a primit suma de 214.000 lei pentru pagubele produse 

de inundatii, bani care vor fi folositi la lucrari pentru reparatiile drumurilor si la terasamente. 

 11.6.Domnul primar spune ca suntem pe final de contract cu firma de paza si intreaba daca 

il prelungim sau sunt si alte variante. 

 Domnul consilier Nicu Doru intreaba care este suma din contract si care sunt clauzele? 
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 Domnul primar precizeaza ca suma era de 3000 lei/luna si veneau doar la solicitari.Acum au 

aparut probleme cu furturile, in numai doua saptamani au disparul 6 cai. 

 Domnul consilier Nantu Costel spune ca ideal ar fi ca firma sa faca un program si pentru 

noapte, deoarece vor incepe sa fure de pe camp. 

 Domnul conislier Robac Florin, spune ca ar trebui sa se faca informari ca dupa ora 20,00 

carutele  sa nu mai circule pe drumurile comunale si de exploatatie. 

 Domnul primar spune ca in anumite cazuri firma a fost eficientaAm vorbit cu ei si sunt 

dispusi sa ne astepte cu banii pana la rectificarea bugetara. 

 11.7. Domnul primar prezinta cererea doamnei Anei  Elena prin care solicita sa nu mai 

plateasca taxa pentru gunoi si paza, si precizeaza ca daca exista locuinta, atunci se produce si 

gunoi. 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerică convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 30 august 2016, ora 1300, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                 SECRETAR,  

                 

          Consilier, Doroftei Ionela                                                        p. Onu Alina – Elena  


